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Írásbeli kérdés

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

TiszteltElnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és a Házszabály 91 .
§ (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtaniBalog Zoltán
Emberi Erőforrások Miniszteréhez

„Milyen lépések történtek a sikeresen működő tanodák megmentése érdekében? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz azzal kapcsolatban, hogy a késve kiírt 2012-es
TAMOP-3.3.9. pályázat eredményei szerint a támogatott pályázatok döntő többsége új
helyszínhez kötődik, így pedig még több, már régóta eredményesen működő tanoda
bezárására lehet számítani akkor, ha más forrásból nem tudják pótolni a kieső támogatást. Igy
kérdéses tehát, hogy mi lesz a már működő tanodákkal .

Doncsev András válaszában azt ígérte, hogy Önök megvizsgálják további források
bevonásának lehetőségét „a további, a pályázaton jó eredménnyel szerepl ő projektek
támogatása érdekében”. Továbbá arra is ígéretet tettek, hogy a 2014-20-as EU-s források
tervezési időszakában figyelembe veszik a működő tanodák tapasztalatait .

Mivel a régóta sikeresen működő tanodák fennmaradása továbbra is veszélyben van, ezér t
kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy adjon választ a következ ő kérdésekre :

Sikerült-e találni további forrásokat a működő tanodák finanszírozásához?
Mely települések tanodáinak fennmaradását kívánja a kormány támogatni a jövőben?
Konkrétan milyen tapasztalatokat építettek be a 2014-20-as EU-s forráso k
tervezésébe?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013 . október 11 .

Szabó Tímea
független országgyűlési képviselő
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